



**PERMANENT INTERNATIONAL ALTAISTIC CONFERENCE**

Freie Universität Berlin • Institut für Turkologie • Schwendenerstr. 33 • D 14195 Berlin • Germany  
Phone: +4930/838-53955 • Fax: +4930/838-53823 • e-mail: heinkele@zedat.fu-berlin.de

**Akademician Prof. Dr. V. I. Sergienko**  
**President**  
**Russian Academy of Sciences, Far Eastern Branch**  
**50, Svetlanskaya st.**  
**690950 Vladivostok**  
**Russian Federation**

5 October 2014

**Re.: 57th Annual Meeting of the Permanent International Altaistic Conference (PIAC), Vladivostok, 9-14 September 2014**

Dear Mr President,

After the 57th Annual Meeting of the Permanent International Altaistic Conference has successfully taken place at the Institute of History, Archaeology and Ethnography of the Peoples of the Far East, permit me on behalf of the participants to express our sincere thanks for the support you have kindly given to this event. The Meeting took place in an excellent scholarly working atmosphere, but it also had its enjoyable moments of relaxed discussion thanks to the hospitality of the Institute. We were much impressed with the warm welcome we received from our colleagues there and, in particular, with Dr Olga V. Diakova, who had prepared and carried out the meeting in a perfect academic spirit. In this way, around 55 scholars from eight different countries had the opportunity of exchanging their research results and we certainly were very eager to learn from our Vladivostok colleagues about their important projects and unique fieldwork. It was a pleasure to be guests in beautiful Vladivostok.

With my very best wishes,

Sincerely yours,

Dr Barbara Kellner-Heinkele  
Professor of Turkology  
Secretary General, PIAC





**PERMANENT INTERNATIONAL ALTAISTIC CONFERENCE**

Freie Universität Berlin • Institut für Turkologie • Schwendenerstr. 33 • D 14195 Berlin • Germany  
Phone: +4930/838-53955 • Fax: +4930/838-53823 • e-mail: heinkele@zedat.fu-berlin.de

Prof. Dr. Victor L. Larin  
Director  
Institute of History, Archaeology and Ethnography  
of the Peoples of the Far East  
Russian Academy of Sciences, Far Eastern Branch  
89, Pushkinskaya Street  
Vladivostok, 690950  
Russian Federation

5 October 2014

Dear Professor Larin,

On behalf of the participants of the 57th Annual Meeting of the Permanent International Altaistic Conference (Vladivostok, 9-14 Sept. 2014) I would like to extend to you my warmest thanks for the interest you have shown to this meeting of international scholars of Turkic, Mongol and Manchu-Tunguz Studies. My colleagues and I also very much appreciated the support you have given to the organizer of the Meeting, Olga V. Diakova, who has done a wonderful job. It is in particular thanks to her presence at our meetings for many years that colleagues became interested in the multi-faceted research work carried out at the Institute of History, Archaeology and Ethnography of the Peoples of the Far East, Far Eastern Branch of the Russian Academy of Sciences. The Meeting proved most rewarding in every respect.

With my best wishes for your own research and for the further success of the Institute you are heading,

Yours sincerely,

Dr. Barbara Kellner-Heinkele  
Professor of Turkology  
Secretary General, PIAC





## PERMANENT INTERNATIONAL ALTAISTIC CONFERENCE

Freie Universität Berlin • Institut für Turkologie • Schwendenerstr. 33 • D 14195 Berlin • Germany  
Phone: +4930/838-53955 • Fax: +4930/838-53823 • e-mail: heinkele@zedat.fu-berlin.de

Россия  
690950 г. Владивосток,  
ГСП, ул. Пушкинская, дом 89,  
Институт Истории, Археологии и Этнографии Дальнего Востока  
Дальневосточного Отделения Российской Академии Наук  
Профессору, докт. ист. наук Диаковой О.В.

5.10.2014

Уважаемая президент 57-й ежегодной конференции PIAC, дорогая Ольга,

после возвращения в Берлин я постоянно в мыслях возвращаюсь во Владивосток. Я часто вижу перед глазами картину гармоничной встречи участников нашего съезда. От имени всех участников конференции и лично от моего имени хочу выразить Вам огромную благодарность за превосходную организацию этой важной конференции. Все ее участники были восхищены оказанным нам во Владивостоке гостеприимством. Сердечный прием со стороны коллег и организаций в Вашем городе впечатлил нас всех. Нас впечатлила также научная работа, выполняемая Вами и Вашими коллегами. Нам очень понравился Владивосток, этот оживленный и прекрасно расположенный город нам и дружелюбные люди, живущие в нем.

Благодаря приложенным Вами усилиям, начиная с осени 2013 года, когда мы приступили к нашему совместному проекту, и вплоть до нашего расставания 14 сентября 2014 года, эта конференция стала успехом. Вы с такой теплотой и изобретательностью создали идеальную атмосферу для научной работы, в то же время прекрасно организовали и наши неформальные встречи во время экскурсионных поездок и культурных мероприятий.

Все участники от всей души благодарят Вас, Елену Сидоренко, Романа Гвоздева, а также весь Ваш коллектив за старания и компетентность при организации и проведении этой конференции. Мы выражаем нашу признательность также академическим организациям Вашего города за их поддержку и интерес, проявленный к 57-ому ежегодному съезду Постоянной международной алтаистической конференции (Permanent International Altaistic Conference).



Самые лучшие пожелания Вам и Вашим коллегам в их работе и личной жизни.  
Пусть прекрасные воспоминания о днях, проведенных во Владивостоке, будут  
воодушевлять нас к закреплению в будущем наших успешных контактов.

С наилучшими пожеланиями

*Barbara Kellner-Hainkele*

Барбара Келльнер-Хайнкеле  
Профессор, докт. ист. наук  
Генеральный секретарь PIAC